

**PERMANENT MISSION IN BRUSSELS - MISSION PERMANENTE A BRUXELLES**

*Avenue Gustave Demey 72-74, 1160, Bruxelles (Belgique)*

*Tel : +32 2 346 9747/48 Fax : +32 2 346 9728*

*E-mail : [africanunion@skynet.be](mailto:africanunion@skynet.be) & [au-brussels@africa-union.org](mailto:au-brussels@africa-union.org), Website: [www.au.int](http://www.au.int)*

AU.BRU/GR.AFR/SP/1/60.14

The Permanent Mission of the African Union in Brussels presents its compliments to all the Embassies of the Member States of the African Union and Representations of the Regional Economic Communities (RECs) in Brussels and has the honor to inform the latter that **an Extraordinary Session of the African Group of Ambassadors in Brussels will be held on Friday 4 July 2014 from 10h.00 to 13h.00 at the ACP House in the presence of H. E. Dr. Anthony Mothae MARUPING, AU Commissioner in charge of Economic Affairs, to consider the following Draft Agenda:**

1. Adoption of the Agenda;
2. Information on the outcomes of the 23<sup>rd</sup> AU Summit (Malabo, 20 – 27 Jun 2014)
3. Briefing on the Common African Position (CAP) on the post 2015 Development Agenda
4. Any Other Business.

The Permanent Mission of the African Union in Brussels avails itself of this opportunity to renew to all the Embassies of Members States of the African Union and Representations of Regional Economic Communities (RECs) in Brussels the assurance of its highest consideration.



Brussels, 30 Jun, 2014.

**To All Embassies of Members States  
Of The African Union and Representations  
Of Regional Economic Communities (Recs)  
In Brussels**




---

**PERMANENT MISSION IN BRUSSELS - MISSION PERMANENTE A BRUXELLES**

*Avenue Gustave Demey 72-74, 1160, Bruxelles (Belgique)*

*Tel : +32 2 346 9747/48 Fax : +32 2 346 9728*

*E-mail : africanunion@skynet.be & au-brussels@africa-union.org, Website: [www.au.int](http://www.au.int)*

---

AU.BRU/GR.AFR/SP/1/60.14

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles présente ses compliments à toutes les Ambassades des Etats membres de l'Union africaine, ainsi qu'aux Représentations des Communautés économiques régionales, à Bruxelles et a l'honneur de les informer que **le Groupe africain des Ambassadeurs à Bruxelles tiendra une session extraordinaire ce vendredi 4 juillet 2014 de 10h à 13h à la Maison ACP, en Présence du Commissaire en charge des Affaires économiques, S. E. Dr. Anthony Mothae MARUPING, suivant le projet d'ordre du jour ci-après :**

1. Adoption de l'ordre du jour
2. Information sur les résultats du 23<sup>ème</sup> Sommet de l'UA (Malabo, 20 - 27 juin 2014)
3. Briefing sur la position commune africaine (CAP) sur l'Agenda de développement post-2015
4. Divers

La Mission permanente de l'Union africaine à Bruxelles saisit cette occasion pour renouveler à toutes les Ambassades des Etats membres de l'Union africaine, ainsi qu'aux Représentations des Communautés économiques régionales à Bruxelles l'assurance de sa très haute considération.



Bruxelles le 30 juin 2014

**A toutes les Ambassades des  
Etats membres de l'UA et des  
Représentations des CER à Bruxelles**

**AFRICAN UNION UNION AFRICAINE**

**African Union Common Repository**

**<http://archives.au.int>**

---

Specialized Technical and representational Agencies

Permanent Mission of the African Union in Brussels

---

30-Jun-14

# Extraordinary Session of the African Group of Ambassadors in Brussels, Friday, 4 July 2014, ACP House.

Permanent Mission of the African Union in Brussels

---

<http://archives.au.int/handle/123456789/1966>

*Downloaded from African Union Common Repository*